

Vision

Vision statement (changes)

In a spirit of solidarity between the cadre of officers and the civilian professional world, ~~Create (facilitate) solidarity between the cadre of officers and the business world in order to contribute to the development and fulfillment of national circles and the network of their and maintain a network between individual members, by facilitating their exchange of knowledge, experience and by sharing leadership values in a spirit of contributing to a harmonious human society. allowing them to exchange knowledge, experiences and opportunities~~

Revised vision statement

In a spirit of solidarity between the cadre of officers and the civilian professional world, contribute to the development and fulfillment of national circles and the network of their members, by facilitating their exchanges of knowledge, experience and by sharing leadership values in a spirit of contributing to a harmonious human society.

Enoncé de vision (changements)

Dans un esprit de solidarité entre le cadre des officiers et le monde professionnel civil, ~~Créer (faciliter) la solidarité entre le cadre des officiers et le monde des entreprises afin de contribuer au développement et à l'épanouissement des cercles nationaux et du et de maintenir un réseau de leurs entre les membres individuels, en facilitant leurs échanges de connaissances, d'expériences et en partageant les valeurs du leadership dans un esprit de contribution à une société humaine harmonieuse~~ ~~leur permettant d'échanger connaissances, expériences et opportunités.~~

Enoncé de vision révisée

Dans un esprit de solidarité entre le cadre des officiers et le monde professionnel civil, contribuer au développement et à l'épanouissement des cercles nationaux et du réseau de leurs membres, en facilitant leurs échanges de connaissances, d'expériences et en partageant les valeurs du leadership dans un esprit de contribution à une société humaine harmonieuse.

Mission

Mission statement (changes)

Mars & Mercury Europe is an active **interprofessional** ~~informal-commercial~~ network, initiated by reserve officers, which contributes to the widest possible cohesion between all national circles, on the basis of shared moral values, integrity, loyalty, respect and solidarity by highlighting the points of convergence.

Mars & Mercury Europe # supports the development of the professional activity of its members by promoting the exchange of knowledge, experiences and **by sharing the leadership values, facilitating opportunities,** ~~guaranteeing~~ mutual professional and personal **mutual** assistance at the international level.

In addition, Mars & Mercury Europe seeks to extend the network of circles to **civilian** leaders **and experts** of the ~~corporate world~~, without a military background, **sharing** ~~who share~~ the same moral values in a spirit of contribution to a harmonious human society. ~~and have an interest in cooperating with the defence sector.~~

Revised mission statement

Mars & Mercury Europe is an active interprofessional network, initiated by reserve officers, which contributes to the broadest possible cohesion between all national circles on the basis of shared moral values, integrity, loyalty, respect, solidarity by highlighting the points of convergence.

Mars & Mercury Europe supports the development of the professional activity of its members by promoting the exchange of knowledge, experiences and by sharing the leadership values, facilitating professional and personal mutual assistance at the international level.

In addition, Mars & Mercury Europe seeks to extend the network of circles to civilian leaders and experts without a military background, sharing the same moral values in a spirit of contributing to a harmonious human society.

Enoncé de mission (changements)

Mars & Mercure Europe est un réseau interprofessionnel ~~commercial~~ actif ~~informel~~, initié par des officiers de réserve, qui contribue à la cohésion la plus large possible entre tous les cercles nationaux sur la base de valeurs morales partagées, **d'intégrité, de loyauté, de respect et de solidarité** en mettant en évidence les points de convergence.

Mars & Mercure Europe # soutient le développement de l'activité professionnelle de ses membres en favorisant l'échange de connaissances, **d'expériences et d'opportunités, et en partageant les valeurs du leadership facilitant** ~~garantissant~~ une entraide professionnelle et personnelle au niveau international.

Par ailleurs, Mars & Mercure Europe cherche à étendre le réseau des cercles aux dirigeants et experts civils ~~du monde de l'entreprise~~, sans passé militaire, partageant les mêmes valeurs morales **dans un esprit de contribution à une société humaine harmonieuse** ~~et ayant intérêt à coopérer avec le secteur de la défense.~~

Enoncé de mission révisée

Mars & Mercure Europe est un réseau interprofessionnel actif, initié par des officiers de réserve, qui contribue à la cohésion la plus large possible entre tous les cercles nationaux sur la base de valeurs morales partagées, d'intégrité, de loyauté, de respect, de solidarité en mettant en évidence les points de convergence.

Mars & Mercure Europe soutient le développement de l'activité professionnelle de ses membres en favorisant l'échange de connaissances, d'expériences et en partageant les valeurs du leadership, facilitant une entraide professionnelle et personnelle au niveau international.

Par ailleurs, Mars & Mercure Europe cherche à étendre le réseau des cercles aux dirigeants et experts civils sans passé militaire, partageant les mêmes valeurs morales, dans un esprit de contribution à une société humaine harmonieuse.